
Zápisnica č. 5 
zo zasadnutia Komisie mládeže SZĽH dňa 3. novembra 2022, 10:30, 

zasadačka SZĽH, Trnavská cesta 27/B, Bratislava / aplikácia M-Teams 
(podľa Smernice o hlasovaní per rollam a zasadnutí prostredníctvom telekomunikačných prostriedkov 

zo dňa 31.3.2020 a Štatútu Komisie mládeže SZĽH zo dňa 25.3.2021) 
 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /prítomní osobne/: pp. L. Pék, R. Konečný, I. Andrejkovič, L. Jurík, T. Chrenko, T. Pšenka, 
M. Štrbák, R. Sýkora, R. Kompas, R. Somík, 
Členovia Komisie mládeže SZĽH /on-line M-teams/: J. Kužma, P. Potenga 
Prizvaní /prítomní osobne/:  P. Remžík (Sekretár KM, ŠO SZĽH), K. Šinkovič (ŠO SZĽH), M. Novák (ZsZĽH), P. Matejka 
(SsZĽH), J. Büdi (VsZĽH), J. Filc (Mentor MO SZĽH), M. Šatan (prezident SZĽH) 
Prizvaní /prítomní on-line M-Teams/: M. Lipovský (VV SZĽH), M. Dráb (VV SZĽH), M. Lažo (VV SZĽH) 
 
PROGRAM:  

1. Otvorenie (10:30-10:35) 
2. Plán práce (10:35-11:05) 

a. Pre sezónu 2022-2023 
b. Predpokladané termíny zasadnutí 
c. Forma zasadnutí    

3. Prezentácia harmonizácie oddelení pod gesciou mentora MO SZĽH /PaedDr. J. Filc/ (11:05-11:45) 
4. Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP (11:45-12:30) 

a. ŠO SZĽH 
b. ZsZĽH 
c. SsZĽH 
d. VsZĽH 

5. Turnaje AAA (12:30-13:00) 
6. Obed (13:00-13:30) 
7. Doplnkové turnaje SŽ AA (13:30-14:15) 

a. Informácie 
b. Diskusia  

8. Žiadosti klubov (14:15-15:00) 
9. Rôzne (15:00-15:30) 
10. Záver (15:30) 

 
K bodu 1) Otvorenie 
Predseda KM privítal členov a hostí. Členov KM požiadal o prípadné doplnky k programu dnešného zasadnutia, nakoľko neboli 
žiadne, zasadnutie bude prebiehať podľa programu. 
 

K bodu 2) Plán práce 
p. Pék:  

 prebehla úprava smerníc, požiadal regionálnych sekretárov o spätnú väzbu 
 predpokladané termíny zasadnutí KM SZĽH (budú kreované v nadväznosti na zasadnutia VV SZĽH)  
 forma zasadnutí podľa potreby (online, ale aj za osobnej účasti)    
 február 2023 – podmienky pre prihlásenie sa do súťaží 2023/2024 
 pokyny FO k vyúčtovaniu cestovných výdavkov 

 

K bodu 3) p 
p. Filc:  

 predstavené plánovanie činností aktivít – prepojenie metodického, vzdelávacieho, reprezentačného 
oddelenia a regionálnych inštruktorov v jednotlivých oblastiach 

 informácia o vzdelávaní trénerov najvyššieho stupňa; z hľadiska predpokladaných zmien v zákone o VŠ 
odporučil prezidentovi SZĽH vyvolať rokovanie s dekanom FTVŠ 

 

K bodu 4) Informácie o priebehu súťaží EXJ, 1LJ, EXD, 1LD, SŽ, MŽ, HP 
ZsZĽH 
 p. Novák (ZsZĽH) – 1 zápas sa nedohral pre neprítomnosť lekára, administratívne pochybenia sa budú riešiť v zmysle 

smerníc, prípravky podľa smerníc, kritické ohlasy boli pred zmenami v smerniciach, turnaje prebiehajú, disciplinárne 
previnenia rieši regionálna DK, incident v Novom meste n. V bude riešiť regionálna DK; rozhodcov je veľmi málo, 
pískajú aj niekoľko zápasov za deň,  



 p. Pék:  
 otázka zlepšenia disciplíny hráčov, trénerov, funkcionárov v zápasoch,  
 v spolupráci s KR SZĽH náborové aktivity pre rozhodcov, kluby by mali dodávať rozhodcov do 

systému, treba začať cez regionálne štruktúry 
 otázka na odozvy od  klubov na zmeny vekových kategórii, úroveň súťaže   

 p. Chrenko – myslím si, že kvalita súťaže je nižšia oproti kadetskej, je tam menší počet overage hráčov, je to 
prirodzené  

 p. Kompas – do budúcnosti oddeliť základnú časť SŽ AA – hrať len raz doma alebo vonku a oddeliť 1.-6. klub, 
aby sa čo najskôr hrali kvalitné zápasy a minimalizoval sa počet zápasov s vysokým rozdielom, nedávať to na 
kluby, ale aby rozhodla KM z pozície toho, aby sa hrali ťažšie zápasy  

 p. Pék – oslovili sme kluby aj 1LJ, 1LD aby si rozhodli, tiež som dostal spätnú väzbu urobiť to atraktívnejšie 
a na pol Slovenska aspoň, je to nezáživné, ale kluby sa rozhodli z hľadiska ekonomiky  

SsZĽH 
 p. Matejka (SsZĽH) – MŽ končia základnú časť, sú tam pripomienky od klubov, že po rozdelení budú vysoké 

náklady na dopravu, do budúcnosti chcú zmeniť systém; BBY už má minimantinely, už sme odohrali zopár 
zápasov, odozvy sú aj pozitívne aj negatívne; rozbehli sme HP3; riešili sme podnety – konfrontácie hráčov, 2 
tréneri majú zastavenú činnosť; dodatočný previerkový seminár pre rozhodcov (14 nových); komunikácia 
s klubmi veľmi dobrá, zmeny riešime v predstihu pomocou zdieľanej tabuľky, uľahčujeme prácu klubom 

 p. Jurík – iba jeden rozhodca na MŽ, zvýšiť overage v SŽ pre budúci rok pre slabších dorastencov /z 2 na 5/, 
v MŽ hodnotí veľmi dobre počítanie každej tretiny zvlášť, deti sa dokážu vyhecovať na každú tretinu nanovo 

 p. Pšenka – anomália, hráč VK dorast, na základe školskej dochádzky 9HT môže štartovať v 8HT, rodičia na 
to poukazujú, toto zmeniť do budúcnosti – hráč omladšený do 9HT na základe školskej dochádzky, aby 
nemohol štartovať v 8HT  

 p. Pék – na základe overenia RI do budúcnosti  
 p. Pšenka – kontroly – nepochopiteľné, že chceme kontrolovať deti na základe prefotenej kartičky poistenca, 

pri kontrole využívať IS SZĽH kde sú zadané informácie, fotky, RČ, licencia; registrovanie športových 
odborníkov, ktorí zasahujú do zápasov vrátane lekárov – neviem či je to riešiteľné, veľa klubov využíva 
externú RZP  

 p. Remžík – na zmenu sa vyžaduje úprava SP, Zákon o športe – športových odborníkov si definuje národný 
športový zväz, vieme nájsť cestu, aby sme zbytočne nekomplikovali cestu hlavne v rámci žiackych zápasov, 
zmenu SP môže urobiť VV SZĽH, rovnako aj úprava konfrontácie, cez Legislatívnu komisiu, 

VsZĽH 
 p. Potenga – nastaviť do budúcnosti, aby zápis o stretnutí potvrdzovali osoby reálne prítomné na ZŠ; noví 

rozhodcovia – postupné angažovanie bývalých hráčov 
 p. Budi (VsZĽH) – zápasy a turnaje prebiehajú, DK VsZĽH rieši administratívne pochybenia aj neoprávnené 

štarty; nedostatok rozhodcov v regióne 
 
 p. Somík – najviac podnetov za HP5, uvidíme ako sa rozbehnú po úprave smerníc, otázky klubov ako to bude 

prebiehať po zavedení mantinelov  
 p. Pék – podnet od p. Cisára, komunikácia RI p. Tvrdoň a šéftréner mládeže NMnV, hráč bude ostaršený,  
 p. .Filc – p. Cisár upozornil slušne na to, že tento hráč bol somaticky, hokejovo, mentálne vyspelý, až  

nebezpečný pre prostredie, v ktorom hral, navrhujem odpoveď p. Cisárovi, nemôžeme mu to zakázať, vieme 
dať odporúčanie,  

 p. Pék –  otvoril otázku rozpočtu na rok 2023,  v minulosti bola podpora žiackych súťaží formou príspevku na 
dopravu, teraz by sme pristúpili opäť k príspevku na zápas (príspevok na jeden odohraný zápas, cielené, 
prospešné), zjednotenie vyplácania rozhodcov – centrálne cez ekonóma na celom regióne  

 p. Budi – téma na VsZĽH, 10 klubov za,  8 proti, niektoré sa nevyjadrili  
 p. Novák – väčšina klubov sa nestotožnila, ak by to bola stabilná podpora, systémovo nastavené, 

garantované, bolo by to priechodnejšie  
EXJ 
 p. Pék – veľmi vyrovnaná súťaž, požiadal o spätnú väzbu od klubov ohľadne nastavení  
 p. Kompas – súťaž je vyrovnaná, so SR18 veľmi dobrý zápas, 1LJ je väčší prínos ako 1LD, pri počte zranených 

a rotácii s „A“ tímom je 1LJ super na doplnenie  
 p. Chrenko – momentálne úroveň išla dole, je to prirodzené, ligu sme omladšili, je očakávané, v budúcnosti 

sa to ustáli a hráči budú lepšie pripravení, kvalita sa dvihne 
 p. Pék – otázka na počet ostaršených v zápasoch 



 p. Kompas – trojročníková juniorka, my máme 1 max 2 hráčov z dorastu, viac sa ich nezmestí do zostavy, 
 p. Chrenko – jedna 2007 ostaršená v EXJ, tri 2006 keď boli hráči na MS, ale nie stabilne,  
 p. Štrbák – posunom o 1 ročník nižšie je kvalita tomu zodpovedajúca, súťaž je vyrovnaná, over-age 

minimálne, snažia sa mať hráčov podľa kategórií,  
 p. Pšenka – odbúranie vložených kôl do týždňa vnímam pozitívne, lepší tréningový proces, škola,  
 p. Filc – cieľom bol zastaviť proces poklesu hráčov v JUN a DOR kategórie, nedostatočné konkurenčné 

prostredie vyčítajú najmä odchádzajúci hráči do zahraničia, z 1LJ a 1LD majú kluby motiváciu na udržanie 
hráčov, keďže je možnosť súťažiť o EXJ a EXD, proces zvýšenia konkurenčného prostredia je otázka 
dlhodobejšia 

EXD 
 p. Pék – jeden odložený zápas kvôli úniku čpavku na ZŠ Martin; zápasy sú vyrovnané, ako kluby využívajú 5 

hráčov overage?  
 P. Kompas – v menšej miere využívajú r. 2005 (over age) v EXD, najmä v prípade choroby a zranenia 

dorastencov, domnieva sa, že k maximálnemu využitiu 5 over age hráčov využijú najmä kluby v spodnej časti 
o udržanie, 

 p. Chrenko – do budúcna znížiť počet overage, vie to veľmi ovplyvniť zápas, mentalita ľudí, špekulácie, 
 p. Pék – aj brankár r. 2005 dokáže zápas ovplyvniť, do budúcnosti je možné upraviť štart takýchto hráčov 

napr. percentuálnym pomerom odohraných zápasov, dtto aj do záverečnej časti EXD (Final 4), 
 p. Filc – navrhuje aby sa hráč over-age po odohraní určitého počtu zápasov v nižšej už nemohol vrátiť do 

vyššej súťaže, 
1LJ 
 p. Pék – informuje o doterajšom priebehu súťaže; kluby si zvolili ekonomický formát na tri skupiny, je to na 

úkor atraktívnosti súťaže, už v podmienkach pre prihlásenie sa do súťaže dať informáciu, že sa bude hrať na 
dve skupiny, 

 p. Filc – teraz by som to nevyhodnocoval, bude ešte dosť času, vidíme športové hľadisko, nevieme čo sa bude 
diať v ekonomike, či budú fungovať ZŠ, 

 p. Kompas – kluby si zvolili ekonomickú variantu, na úkor športovej,  
 p. Potenga – lepšie ako minulý rok, stále sa hrá, mužstvá sú stále viac kvalitnejšie, dá sa to zniesť aj 

z ekonomického hľadiska a výhodnejšie pre kluby,  
1LD 
 p. Pék –  informácia o doterajšom priebehu súťaže, MŠHK – mládež Prievidza po športovej stránke príjemným 

prekvapením, komplikácie s UKR trénerom – komunikácia,  
 

K bodu 5) AAA Turnaje  
 p. Pék – informoval o príprave turnajov, technických špecifikáciach, zabezpečení RT, účasť RI, prvé kolo 

13.11.2022 Hamuliakovo, Bánovce nad Bebravou, Ružomberok, Michalovce; požiadal o stanovisko k počtu 
ostaršených hráčov v kluboch,  

 p. Chrenko – bez limitu, nech klub príde s najlepším tímom aký má, nech sa každý rozhodne sám,  
 p. .Filc – dať odporúčanie, nie limit,  
 p. Pék – v minulosti bol limit ostaršených 2, museli sme ho navyšovať, priorita je ukázať hráčov ročníka 

narodenia 2008, kluby by išli sami proti sebe, necháme to na ich uvážení, ostaršení hráči ročníka 2009 nie 
2010, počet zahraničných hráčov v kluboch tak, ako v súťaži,  

 dievčatá ročník 2008, nie 2007,  
 p. Filc – znížiť trvanie trestu, 
 p. Pék – nominácie formou pozvánky cez regionálne zväzy,  

 

K bodu 7) doplnkové turnaje  
 p. Pék – hráči ročníka narodenia 2008, 2007 (bývalí kadeti), otázka záujmu od klubov, jeden turnaj tri tímy, 

propozície rovnaké ako pri AAA Turnajoch, vízia je 1x do mesiaca, podpora pre organizátora, ideálne miesto 
stredné Slovensko, podľa počtu záujemcov, spestrenie, konfrontácia, problém dostupnosť ĽP,  

 p. Novák – regionálne aj medziregionálne kolá, 
 p. Matejka – otázka príspevku na turnaj, voľné ľadohodiny alebo hradená ĽP, 
 

K bodu 8) Žiadosti klubov  
A. Žiadosť MHK Dolný Kubín – udelenie výnimky pre zahraničného brankára v súťaži 1LJ 
 p. Pék – neštandardné riešenie počas prebiehajúcej sezóny, brankár bol predtým v LM, boli by obmedzený 

na postupe, snažili sa mu nájsť nové pôsobisko, Dolný Kubín sa nachádza v strede tabuľky, 



 p. Jurík – zamedziť im možnosť postupu,  
 p. Dráb – ide len o ľudskosť, MHK Dolný Kubín nemá ambíciu postúpiť, budem rešpektovať aj ako člen VV 

SZĽH rozhodnutie KM SZĽH,  
 p. Pšenka – minulé sezóny sa rozhodovalo o všetkých kluboch, teraz jednotlivo, 
 p. Lažo – treba pomáhať, výnimiek sa rozdalo už príliš veľa, ak môže trénovať nech trénuje, 
 p. Potenga – aby sme nevyzerali nekompaktne, po ľudskej stránke chápem, ale výnimku by som neudeľoval,  
 p. Pék – štart zahraničného brankára nie je to čo chceme v mládežníckych súťažiach, 
 po diskusii prebehlo hlasovanie o návrhu: KM SZĽH žiadosti MHK Dolný Kubín na udelenie výnimky pre 

zahraničného brankára v súťaži 1LJ vyhovuje.  
HLASOVANIE: ZA: 0, PROTI: 12, ZDRŽAL SA: 0, neprijaté, KM SZĽH žiadosti MHK Dolný Kubín nevyhovuje 

 

B. Žiadosť HO HAMIKOVO o výnimku pre počet ostaršených hráčov na 10 na jeden zápas  
 p. Pék – nastavili sme podmienky, HO HAMIKOVO má nízky počet hráčov v juniorskom veku, už počas 

podávania prihlášky nespĺňali podmienky,  
 p. Chrenko – toto je generácia, ktorá dorastá odkedy klub začal pôsobiť, sú to objektívne príčiny, predtým 

juniorov nemali,  
 p. Kompas – juniorov si mohli zobrať, nemali o nich záujem,   
 p. Chrenko – je to škoda, sú tam šikovní chalani,  
 p. Pék – môže vzniknúť precedens,  
 prítomný M. Šatan, diskusia,   
 po diskusii prebehlo hlasovanie k nasledovnému stanovisku pre VV SZĽH: V prípade súhlasného stanoviska 

2/3 klubov 1LJ 2022/2023 (12 klubov musí byť za, bez predkladateľa), KM SZĽH odporúča navýšiť počet 
omladšených hráčov v 1LJ na 10 pre všetky tímy , baráž podľa smernice EXJ.  
HLASOVANIE: ZA: 9, PROTI: 3, ZDRŽAL SA: 0, stanovisko KM SZĽH prijaté v uvedenom znení 

 

C. Žiadosť MŠKM Trebišov o zvýšenie počtu omladšených dievčat z 3 na 6 v SŽ A 
 p. Pék – komunikoval som aj s GM ženských repre, nesúhlasí so schválením, dievčatá už vekovo spĺňajú 

podmienky pre EXŽ, hráčky nie sú výkonom nadpriemerné, len na doplnenie počtu,   
 p. Kužma – väčšina dievčat hrá za ženské kluby EXŽ,  
 po diskusii prebehlo hlasovanie o návrhu: KM SZĽH žiadosť MŠKM Trebišov o zvýšenie počtu omladených 

dievčat z 3 na 6 vyhovuje.  
HLASOVANIE: ZA: 0, PROTI:10, ZDRŽAL SA: 1, NEHLASOVAL: 1, neprijaté, KM SZĽH žiadosti MŠKM Trebišov 
nevyhovela 

 

K bodu 9) Rôzne 
 p. Pšenka – oddnes podpísala prezidentka zákon o zákaze používania žuvacieho tabaku, má poznatky, že 

žuvací tabak (vankúšiky) používajú aj športovci, rozmohlo sa to až k SŽ, zdravotná a legislatívna komisia – či 
si vieme dať rady , aké sú kompetencie SZĽH obmedziť/zakázať, mám podnety od rodičov do akej miery to 
kontrolujeme,  

 p. Remžík – v rámci ochrany zdravia dať odporúčanie, 
 p. Konečný – zdravotná komisia + marketing, kampaň, na stránku, na kluby, štadióny, nájsť proces,  
 p. Pšenka – SR18 – odsledovať, ak je to už zakázané, aby neporušovali štatút reprezentanta, 
 p. Pšenka – energetické nápoje na ZŠ v automatoch, Zákon o športe definuje zákaz predaja alkoholu, ale nič 

o energetickom nápoji „ponúkame“ im možnosti, nie je to zakázané.  
 

ÚLOHY: 
žuvací tabak, energetické nápoje – kampaň za zdravý štýl, spolupráca s ADA SR (Z: Andrejkovič, Konečný) 
 
V Bratislave, 3. novembra 2022 
 
Vyhotovil:  P. Remžík v.r. 
sekretár KM SZĽH 
 
Podklady:  K. Šinkovič v.r. 
ŠO SZĽH 
 
Za správnosť: L. Pék v.r. 
                         predseda KM SZĽH 
 
Overili: zúčastnení členovia KM SZĽH  
Príloha: dľa textu sú evidované a archivované na SZĽH 


